
2021: Mistrzowski rok

udanego życia zawodowego i rodzinnego. 
Niech nadchodzący Nowy 2020 Rok będzie pełen wyzwań, 

ale i satysfakcji z realizacji planów!

Sabina Nowosielska
Prezydent Miasta

Ireneusz Wiśniewski
Przewodniczący Rady Miasta

    
     

     Mijający 2021 rok z pewnością na długo 
zostanie w pamięci mieszkańców i wszy-
stkich kibiców  siatkówki.  Nasza ukocha-
na  ZAKSA  sięgnęła po tytuł klubowego 
mistrza  Europy, a  o  Kędzierzynie-Koźlu 
usłyszał  niemal  cały  świat.  Historyczne 
osiągnięcie „Trójkolorowych”  splotło się 
również   z   wieloma   sukcesami  gminy. 
Możemy  być  naprawdę   dumni  z  osta-
tnich 12 miesięcy.

Trzymając   się   sportowej    terminologii, 
możemy śmiało stwierdzić, że Kędzierzyn-
Koźle po raz kolejny  udowodnił,  że  znaj-
duje  się   w   samorządowej  ekstraklasie. 
Znaleźliśmy   się   w  wąskim   gronie zale-
dwie 29  gmin w Polsce,  które  otrzymały 
do�nansowanie w ramach prestiżowego 
programu „Rozwój Lokalny”. Do wyścigu 
po pieniądze ze środków  Funduszy  Nor-
weskich i EOG wystartowało  ponad  220 
samorządów z całego kraju. Nasz wniosek
został sklasy�kowany przez niezależnych
ekspertów   na   11   pozycji.  Na realizację 
projektu „Dugnad  w  Kędzierzynie-Koźlu. 
Integracja mieszkańców oraz   odbudowa 
relacji sąsiedzkich jako podstawa rozwoju 

   
    

   

   
   

   
  

   
  

    
    

 
  

  
  

    
    

    
     

   
    

   
   

  
   

   
   

  

    
     

    
  

    
    

   
    

    
   

    

   
  

  
   

    
    

    
   

  
   

    
   

   
   

   
   

   
   

  
 

     

    

Drodzy Mieszkańcy!

lokalnego”    jako   jedyna   gmina   na  
Opolszczyźnie   otrzymamy   około 16 
milionów złotych.  

W mijającym  roku  zrobiliśmy również 
pierwszy milowy krok do  budowy  no-
wych mieszkań.   W   tym celu we wrze-
śniu wraz  z   9  innymi  gminami powo-
łaliśmy  spółkę  SIM  Opolskie Południe. 
W ramach inwestycji wspieranej przez 
Rząd w Kędzierzynie-Koźlu w kolejnych 
latach ma powstać nawet 220 lokali dla
młodych  rodzin.   Ogromnym  zaintere-
sowaniem cieszyły się również mieszka-
nia do remontu. W  2021 roku   na   taką 
listę tra�ło   łącznie  kilkadziesiąt  pusto-
stanów, które zyskały najemców. To tak, 
jakbyśmy wybudowali nowy blok.  

Niezmiennie jednym z naszych prioryte-
tów jest troska o środowisko i czyste po-
wietrze.    Dzięki     miejskim     dotacjom 
z każdym rokiem z naszych osiedli znika-
ją setki dymiących kopciuchów.  W  2021 
roku  idziemy  po  rekord   przeznaczając 
na  ten  cel  miliony  złotych.  Do   urzędu 
wpłynęło ponad  350  wniosków   na  wy-
     

mianę lub budowę ekologicznego pieca.
Gdy  spojrzymy  szerzej, liczby  te  są    je-
szcze bardziej imponujące. Deklaracji od 
mieszkańców na wszystkie działania pro-
ekologiczne otrzymaliśmy blisko 700.

W nową  erę  wkroczy  także  miejska  ko-
munikacja. W   marcu podpisaliśmy umo-
wę dzięki  której   już  za kilkanaście tygo-
dni  na  ulice  Kędzierzyna-Koźla   wyjadą 
elektryczne   autobusy. Flotę   MZK zasilą 
pojazdy niegenerujące spalin i  nie  potę-
gujące  miejskiego zgiełku.  Na  ich zakup 
skutecznie  pozyskaliśmy  unijne do�nan-
sowanie,   a   nasz  samorząd   znalazł   się 
w  niewielkim   gronie   gmin, które otrzy-
mały dotację.

W 2021  roku  przybyło  nam  także  kolej-
nych kilometrów wyremontowanych ulic,
a obecnie pracujemy  nad  łącznikiem  do 
obwodnicy  północnej,  który  będzie  do-
�nansowany  ze  środków  zewnętrznych.
 Cały czas  inwestujemy,  aby  Kędzierzyn-
Koźle  stawał  się  jeszcze bardziej  przyja-
zny. Dla miasta warto!  

Sabina Nowosielska 
Prezydent Kędzierzyna-Koźla


